



申請參加警察幼犬寄養計劃
Application for Police Puppy Out-walk Programme

姓名 Name: Mr. / Miss / Ms.

先生 / 小姐 / 女士

(中文姓名)

電話 Tel No:

1.

2.

傳真 Fax No.:

電郵 E-mail.

地址 Address:

(請附上住址證明文件副本，例如電費單 Please attach a copy of address proof, eg. electricity bill)

申請犬種:

*請選擇一類及在方格內加上 ✓

Type of Dog

Please choose one type and '✓' for your choice

瑪蓮萊犬

拉布拉多犬

史賓格獵犬

男 / 女 / 任何性別

Malinois

Labrador

Springer Spaniel

Male / Female / Any gender

本人明白及同意警犬隊可聯絡本人、進行家訪及拍照，以決定本人是否適合領養警犬。
I understand and agree that Police Dog Unit may contact me, visit my residence and to take photos in order to decide whether it is suitable for me to adopt a police puppy.

簽名

日期:

Signature:

Date :

請將表格寄回：警犬隊總部，新界上水沙嶺缸瓦甫路二八八路段 或 傳真至：2672 0273
如有任何查詢歡迎致電本校 電話：3661 4991

Please mail this form to **Police Dog Unit Headquarters, Lot No. 288, Kong Nga Po Road, Sha Ling, New Territories** or **Fax to : 2672 0273.** If you require any further information, please feel free to contact us on **3661 4991**

本人明白警犬隊於家訪後盡快以書面通知本人是否接納或拒絕是次申請警察幼犬事宜。
I understand that Police Dog Unit will reply to me in letter the soonest whether my application for Police Out-ward Puppy is being accepted or not.

個人資料的說明 NOTES ABOUT PERSONAL DATA

I/We understand and accept that the information given in this Form will be used by the Hong Kong Police Dog Unit and authorized persons to process my application in respect of the Police Puppy Out-walk Programme.

本人/我們明白並同意香港警察警犬隊及其授權的人仕及單位，有權使用以上提供的資料，作為進行本人申請警察幼犬寄養計劃用途。